

Referat af bestyrelsesmøde i afd. 1 - Præstehaven onsdag den 4/2-2026

Tilstede: Susanne, Undine, Bjarke, Gitte og Katrine

Afbud fra:

Mødeleder og referent: Susanne

1. Beboerhenvendelser (kl. 19:00 – 19:30)

Der bliver spurgt til hvornår vi får vores opgange renoveret, vi efterlyser svar fra driften nedenfor.

2. Til og fra drift og administration

Drift:

Hvad er status på renovering af vores opgange? Seneste status er fra den 17. nov. i mail hvor vi får lovning på et prisoverslag på gulve og malerarbejde for derefter at kunne tage en vurdering sammen med driften.

Vi har efterlyst et P-skilt på hjørnet af Viborgvej og Præstevangsvej der gør opmærksom på at det er en privat parkeringsplads kun for beboere i afd. 1, hvornår får vi det opsat?

Hvornår bliver de to blommetræer ved den nye mur plantet?

Drift2:

Lampen på nordmuren ved 105A blinker, vil I lave den?

Kælderdørene i begge bygninger smækker ikke ordentlig i, det bevirker at døren ofte står på klem, og det er jo ikke meningen, vil I kigge på det?

Ind imellem smækker opgangsdørene heller ikke i. Måske de skal justeres!

Det er almindelig kendt at der mangler plads i kælderen, specielt i vinkelblokken, til henstilling af cykler og barnevogne. Det vil derfor være dejligt hvis Drift2 vil lave en oprydning i kælderen ved at mærke cykler mv. og fjerne dem der ikke bliver benyttet.

Det er ikke tilladt, i forhold til brandmyndighederne og afdelingens husorden, at henstille private effekter på trappeopgangene, vi har et tilbagevendende problem i specielt en opgang. Vil Drift2 tage hånd om det? Se også fortroligt notat.

Adm.:

Det er problematisk at mail til bestyrelsen tilsyneladende ikke når frem, vi må derfor opfordre til at vores private mail adr. benyttes ved henvendelse.

Udlejningen:

Hvordan ser fordelingen ud i forhold til udlejning af vores garager, intern og ekstern?

Hvor mange kælderrum til udlejning råder afdelingen over? (bortset fra dem der hører til de enkelte lejemål)

3. Nyt fra afdelingsbestyrelsen

Bestyrelsen har været til info. møde vedr. forskellen på hhv. A og B ordning. Bestyrelsen afventer slides fra mødet.

4. Opfølgninger på beslutninger

Anne Marie er kontaktperson fra organisationsbestyrelsen, hende vil vi indkalde til et møde når vi har noget relevant at drøfte.

5. Evt.

Bestyrelsen vil invitere én fra Drift2 med til næste møde den 1. april hvor vi bla. vil gennemgå de punkter vi vil foreslå til markvandring. Derudover ønsker vi at drøfte forskellige ting vedr. afdelingen. En udførlig dagsorden vil naturligvis blive fremsendt før mødet.

Næste møde onsdag 1. april